

**Additional Agreement № 2 of August 20, 2012  
to the CONTRACT № 1/2012 of July 04, 2012 and  
Additional Agreement №1 of August 07, 2012**

RSG Stones (India), hereinafter referred to as the Seller, represented by R.S. Gupta, on the one hand, and LLC ALFACOM (Russia), hereinafter referred to as the Buyer, represented by the Director of the Company Mr. Maxim Alexandrovich, acting on the basis of Articles of Association, on the other hand, have made the following Additional Agreement to the Contract on following:

Clauses of the contract 4.1 and 4.3. are to be read as follows:

4.1. Total value of the Goods to be delivered as per this Contract is 18 763, 02 (Eighteen thousand seven hundred sixty three and 2/100) USD.

4.3. Payment for the Goods shall be made on the basis of the Addenda to the present Contract according to the following terms:

4.3.1. Advance payment of 10 406 (Ten thousand four hundred and six) USD of the sum of all Addenda to the present Contract shall be made within 7 calendar days after signing of the present Contract;

4.3.2. Payment of 7 418, 87 (Seven thousand four hundred eighteen and 87/100) USD of the sum of each Addendum to the present Contract shall be made within 10 calendar days upon submission of a copy of the Bill of Lading by fax or e-mail, which confirms that the Goods are loaded to the ship;

4.3.3. Final payment of 938, 15 (Nine hundred thirty eight and 15/100) USD of the sum of each Addendum to the present Contract shall be made not later than within 10 calendar days after receipt of the Goods and inspection of its quality and condition at the Buyer's storage.

All the other clauses of the contract remain unchanged.

The following two addenda are made by mutual agreement.

**Дополнительное соглашение №2 от 20.08.2012 г.  
к КОНТРАКТУ №1/2012 от 04.07.2012 г. с  
Дополнительным соглашением №1 от 07.08.2012г.**

РСГ Стоунс (Индия), именуемое в дальнейшем Продавец, в лице Р.С. Гупта, с одной стороны, и ООО «АЛЬФАКОМ» (Россия), именуемое в дальнейшем Покупатель, в лице директора ООО Максима Александровича, действующего на основании Устава, с другой стороны, заключили настоящее Дополнительное соглашение к Контракту о нижеследующем:

Пункты контракта 4.1 и 4.3. читать в следующей редакции:

4.1. Общая стоимость поставляемого товара в объеме настоящего Контракта составляет 18 763, 02 (Восемнадцать тысяч семьсот шестьдесят три 2/100) доллара США.

4.3. Оплата Товара производится на основании Приложений к настоящему Контракту в следующем порядке:

4.3.1. авансовый платеж в размере 10 406 (Десять тысяч четыреста шесть) долларов США от суммы всех Приложений к настоящему Контракту - в срок 7 календарных дней после подписания настоящего Контракта;

4.3.2. оплата в размере 7 418, 87 (Семь тысяч четыреста восемнадцать 87/100) долларов США по каждому из Приложений к настоящему Контракту - по предоставлении копии коносамента (bl) по факсу и e-mail, подтверждающего пересечение товаром борта судна;

4.3.3. Окончательная оплата в размере 938, 15 (Девятьсот тридцать восемь 15/100) долларов США по каждому из Приложений к настоящему Контракту - не позднее 7 календарных дней с момента принятия Товара и осмотра его на предмет соответствия качества и целостности на складе Получателя.

Все остальные пункты Контракта остаются без изменений.

Следующие 2 приложения определены по взаимному соглашению.

Addendum No 1 / Приложение №1

\_\_\_\_\_ BUYER / ПОКУПАТЕЛЬ

\_\_\_\_\_ SELLER / ПРОДАВЕЦ 1